
PRONOMBRE

I meningen har pronomen funktionen att ersätta ett namn eller substantiv 

Pronombre personal 
Pronombre reflexivo 

 
 

Pronombre personal

1:a persona. Vem som pratar (yo, nosotros) 
2:a persona. Till vem man pratar (tú, usted, vosotros -as, ustedes) 
3:e persona. Vem man pratar om (el, ella, ellos, ellas) 

Pronombre personal

Singular

yo jag     
tú du
él han
ella hon
usted Ni

Plural

nosotros -as vi
vosotros –as

usted-es
ni

ellos de
ellas de
ustedes Ni

I spanska utsätts i vanliga fall inte personliga pronomen i subjektform, eftersom det 
framgår av verbändelsen. Pronomen sätts bara ut om det råder oklarhet.

(nosotros) Sabemos que (tú) quieres venir. (Vi vet att du vill komma) 

Pluralformen vosotros -as och ustedes har olika geografiska och sociala fördelningar. I 
Spanien används vosotros som det vanliga tilltalsordet mellan familjemedlemmar, vänner 
och kamrater och ustedes är den formella pluralform av usted. I Latinamerika i stället är 
ustedes den enda pluralformen.



Pronombre reflexivo
Den fungerar som subjekt vars aktion syftar på sig själv. De bildas med en pronomen. 

		  en 1ª persona: me, nos

o	 Yo me llamo (jag heter/ själv)

o	 Yo me lavo (jag tvättade mig/ själv)

o	 Yo me compré un coche (jag köpte mig en bil)

o	 Yo me duché (jag duschade/mig själv) 

o	 Nosotros nos queremos mucho (vi tycker om/vi älskar varandra)

o	 Nosotros nos divertimos mucho (vi själva hade rolig med varandra)

o	 Nosotros nos iremos de paseo (vi ska ta en promenad /med varandra) 
 
 
en 2ª persona: te, se, (os en España)  

o	 Tu te fuiste temprano (du gick tidig)

o	 Tu te llamas (Du heter)

o	 Usted se ve hermosa (Ni ser vackert ut)

o	 Ustedes se quieren mucho (Ni älskar varandra)

o	 Ustedes se quedaron en el hotel (Ni stannade på hotelet)

o	 Usted se ha levantado temprano (Ni har stigit upp tidig) 

o	 Vosotras os aburrísteis (Ni hade tråkigt) 
 
 
en 3ª p.: se

o	 Roberto se vistió (Roberto klädde på sig)

o	 Él se lava (han tvättar sig)

o	 Él se fracturo el brazo (han brött armen)

o	 Ella se tomó un helado (hon åt en glass)

o	 Ellos se lavan (De tvåttar sig)

o	 Ellos y ellas se peinan (de kammar sig)

o	 Ellos se han marchado (de har gått)

o	 Ellas se fueron a tomar un café (de gick för att ta en kaffe)


